
	  

	  

	  

Deganat	  del	  Il·∙lustre	  Col·∙legit	  d’advocats	  de	  Barcelona	  

Carrer	  Mallorca	  283	  

Barcelona	  	  

	  

	  

	  

A	  Barcelona	  a	  30	  de	  juny.	  del	  2014.	  

Benvolgut	  Degà:	  

Tal	  i	  com	  em	  vau	  suggerir	  al	  últim	  dia	  que	  us	  vaig	  visitar	  em	  vaig	  entrevistar	  amb	  la	  gerent	  del	  
Col·∙legi	  per	  tal	  de	  que	  m’assabentes	  de	  les	  gestions	  que	  estava	  fent	  en	  relació	  a	  la	  proposta	  de	  
suport	  a	  la	  autopublicacio	  d’obres	  jurídiques	  per	  part	  dels	  membres	  del	  Col·∙legi.	  

Em	  va	  fer	  saber	  que	  estava	  estudiant	  els	  costos	  de	  tot	  el	  procés	  però	  al	  mateix	  temps	  ja	  em	  va	  
anticipar	  que	  el	  que	  no	  podria	  mai	  fer	  el	  Col·∙legi,	  es	  fer-‐se	  càrrec	  de	  cap	  stock	  de	  llibres	  per	  petit	  que	  
fos,	  per	  problemes	  de	  espai	  físic.	  

No	  vaig	  discutir-‐li	  el	  comentari	  per	  que	  crec	  que	  no	  era	  assumpte	  per	  parlar	  amb	  ella,	  	  ja	  que	  tal	  i	  
com	  jo	  ho	  veig,	  l’assumpte	  es	  mes	  de	  caire	  polític	  que	  no	  pas	  tècnic.	  

En	  efecte,	  si	  estem	  parlant	  de	  posar	  en	  marxa	  una	  proposta	  que	  no	  sabem	  si	  tindrà	  bona	  acollida	  
entre	  els	  membres	  del	  Col·∙legi,	  	  em	  sembla	  que	  d’entrada	  els	  poc	  llibres	  	  que	  es	  deurien	  gestionar	  no	  
poden	  raonablement	  presentar	  un	  problema	  d’espai	  físic;	  de	  quants	  llibres	  estaríem	  parlant,	  vint,	  
quaranta	  exemplars.	  

Certament	  cal	  preveure	  la	  possibilitat	  que	  la	  demanda	  d’aquet	  servei	  per	  part	  dels	  membres	  del	  
Col·∙legi	  sigui	  mes	  important,	  però	  en	  aquest	  supòsit,	  em	  sembla	  que	  aquesta	  situació	  voldria	  dir	  que	  
el	  servei	  es	  realment	  objecte	  d’interès	  generalitzat	  per	  part	  dels	  membres	  del	  col·∙legit,	  supòsit	  en	  el	  
que	  semblaria	  justificat	  que	  es	  prenguessin	  en	  benefici	  dels	  interessats	  les	  determinacions	  
necessàries	  per	  crear	  el	  espai	  adient.	  

De	  fet	  crec	  recordar	  que	  tu	  mateix	  vas	  fer	  esment	  d’aquest	  problema	  i	  jo	  personalment	  et	  vaig	  
traslladar	  aquesta	  reflexió	  que	  va	  merèixer	  la	  teva	  consideració.	  

En	  fi,	  del	  que	  no	  cap	  dubte	  es	  que	  la	  gerent	  no	  ha	  semblat	  entendre	  la	  naturalesa	  de	  la	  proposta	  
perquè	  es	  evident	  que	  si	  el	  Col·∙legi	  no	  pot	  gestionar	  aquest	  petit	  stock	  per	  petit	  que	  sigui,	  el	  servei	  
perd	  tota	  finalitat	  pràctica	  pels	  membres	  del	  col·∙legi	  que	  el	  volguessin	  utilitzar.	  



Jo	  personalment	  estic	  prou	  convençut	  que	  la	  proposta	  pot	  tenir	  molt	  bona	  acollida	  entre	  els	  
membres	  del	  Col·∙legi	  i	  per	  tant	  estic	  disposat	  a	  intentar	  posar	  en	  marxa	  l’idea	  d’un	  altre	  manera	  si	  no	  
la	  creieu	  d’interès	  per	  la	  corporació.	  

T’agrairia	  en	  conseqüència	  que	  si	  la	  postura	  que	  em	  va	  traslladar	  la	  gerent	  l’haig	  d’entendre	  com	  la	  
posició	  oficial	  i	  definitiva	  del	  Col·∙legi	  al	  respecte	  de	  la	  proposta,	  m’ho	  facis	  saber	  el	  mes	  aviat	  
possible	  per	  tal	  de	  cercar	  altres	  formes	  alternatives	  de	  conduir	  la	  proposta.	  

Sense	  altre	  comentari	  rep	  la	  mes	  cordial	  salutació.	  

	  

Atentament.	  

	  

	  


